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TEKNISK NÄMND  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2022-04-19  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

Plats och tid Svedala kommunhus, Naverlönnsalen och deltagande på distans, tisdagen den  
19 april 2022 kl 17:00-20:15. Ajournerat 17:45-18:00. 

Beslutande Ledamöter 

Se närvarolista på sida 2 

 Tjänstgörande ersättare 

Se närvarolista på sida 2 

Övriga närvarande Se närvarolista på sida 2 

Justerare Henrik Corneliussen 

Justeringens plats och datum Svedala kommunhus, Miljö och teknik, 2022-04-27  
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 43-56 

 Pia Lindberg  

 Ordförande 

  

 Per Olof Lindgren  

 Justerare 

  

 Henrik Corneliussen  
 
 Anslagsbevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Teknisk nämnd 

Sammanträdesdatum 2022-04-19 

Anslaget sätts upp 2022-04-28 Anslaget till och med 2022-05-21 

Förvaringsplats för protokollet 

 
Svedala kommunhus, Miljö och teknik 
  

Underskrift 

  

 Pia Lindberg  
 Utdragsbestyrkande  
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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter 

Erik Stoy (M), 1:e vice ordförande 
Sverker Nordgren (M) 
Per Olof Lindgren (L), Ordförande 
Henrik Corneliussen (SD), 2:e vice ordförande 
Valentin Jovanovic (S) 
Daniel Forsberg (MP) 

Tjänstgörande ersättare 

Monalisa Flamander (SD) ersätter Anders Nilsson (SD) 

Ersättare och insynsplatser 

Ewa Lennerling (M) 
Per Belander (C) 
Jan-Olof Nilsson (BP) 
Jörgen Rasmusson (ÄS) 
 

Övriga närvarande (personalföreträdare, tjänstepersoner m.fl.) 

Mathias de Maré, samhällsbyggnadschef 
Fredrik Fagrell, konsult 
Pia Lindberg, nämndsekreterare 
Alexandra Pamp, administrativ chef 
Alf Rasmussen, projektchef   §§ 43-49 
Andreas Johansson, controller  §§ 43-47 
Anna Boman, lokalstrateg   §§ 43-51 
Annette Bengtsson, trafikingenjör  §§ 43-46 
Fredric Palm, strategisk planeringschef  §§ 43-46 
Ingrid Edling, VA-chef   §§ 43-47 
Johanna Andersson, gatu- och parkchef 
Karin Gullberg, stadsarkitekt  §§ 43-52 
Förslagsställare Idé Svedala  § 43 deltager digitalt 

 

M Moderaterna BP Barapartiet 

S Socialdemokraterna MP Miljöpartiet 

SD Sverigedemokraterna C Centerpartiet 

L Liberalerna V Vänsterpartiet 

ÄS Älska Svedala KD Kristdemokraterna 
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§ 44 
Svar på Idé Svedala - förslag om belysning av hundrastgård i 
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§ 45 
Svar på Idé Svedala - förslag om fler laddstolpar för laddbara bilar i 
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§ 46 
Utvärdering nyttjande av gång- och cykelväg som kombinerad cykel- 
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§ 47 
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§ 48 
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§ 51 
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§ 43  

Svar på Idé Svedala - förslag om 
gemensamhetsodling i Holmeja 

Dnr 2021-000262  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att uppdra åt strategisk planeringsenhet att föra en dialog med förslagsställarna 
med avsikt att ta fram ett avtal för markupplåtelse för gemensamhetsodling i 
Holmeja, samt 

att uppdra åt strategisk planeringsenhet att utreda kommunens allmänna 
inställning till denna form av odlingar.        

     

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala förslag har inkommit där förslagsställarna vill nyttja en del av 
ängen söder om Stationens förskola i Holmeja för odling för byborna. 
Gemensamhetsodlingen skulle kunna bli en samlingspunkt i byn för alla åldrar 
och att odlingen är tänkt att bestå av upphöjda ängar. Förslaget har samlat 38 
röster för och 0 röster emot under sin publiceringsperiod.  

Holmeja är en grön och fin liten by. Den gröna bilden kan vara ett resultat av att 
det är ett utpräglat villa- och småhussamhälle. Normalt så finns det gott om 
utrymme och plats för odling på den egna tomten i samhällen av det här slaget.  

I Svedala kommun finns för närvarande koloni-/odlingsområden enbart i 
Svedala tätort (2st) och inget i Bara och Klågerup, vilket kan förklaras att det i 
Svedala finns en mer differentierad bostadsbebyggelse med större inslag av 
flerbostadshus. 

Kommunen har tidigare inte upplåtit mark för gemensamhetsodling, men ställer 
sig positiv till att testa det under en kortare period (upp till två år) för hela eller 
del av föreslagen yta. Ett avtal för markupplåtelse får då tecknas. Kommunen 
önskar dock en motpart som kan stå för avtalet. Fram till nyligen har byalaget 
haft ett markavtal med kommunen. Den nu föreslagna åtgärden skulle kunna 
genomföras enklare i föreningsregi, så att kommunen har en tydlig avtalspart. 
Kommunen avser inte bidra eller finansiera delar i den föreslagna 
användningen. På föreslagen yta genomförs, som kommunen förstår det, vissa 
gemensamma aktiviteter i byn (ex midsommarfirande). Kommunen ser gärna 
att gemensamhetsodlingen och de gemensamma byaktiviteterna kan 
samexistera. 

Förslagsställare presenterar sitt förslag. 

 

Ärendet föredras av strategisk planeringschef Fredric Palm. 
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Svar på Idé Svedala – förslag om gemensamhetsodling i 
Holmeja 2022-03-22 

Idé Svedala – förslag om gemensamhetsodling i Holmeja 2021-09-09       

 

Yrkanden 

Sverker Nordgren (M) yrkar bifall till liggande förslag. 

Ordförande föreslår nämnden lägga till en att-sats om att uppdra åt strategisk 
planeringsenhet att utreda kommunens allmänna inställning till denna form av 
odlingar.   

  

 

Beslutsgång  

Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är liggande 
förslag som föreslås kompletteras med ytterligare en att-sats om att uppdra åt 
strategisk planeringsenhet att utreda kommunens allmänna inställning till denna 
form av odlingar. Tekniska nämnden bifaller liggande förslag kompletterad med 
tillagd att-sats. 

   

Beslut skickas till 
Förslagsställare 

Stabschef 

Strategisk planeringsenhet 
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§ 44  

Svar på Idé Svedala - förslag om belysning av 
hundrastgård i Klågerup 

Dnr 2022-000064  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att avslå förslaget om belysning av hundrastgården i Klågerup.        

     

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala förslag har inkommit med önskemål om belysning för att 
möjliggöra en ökad användningen av hundrastplatsen i Klågerup även när det 
är mörkt ute. Förslaget har fått 73 röster för och 0 emot.  

Att sätta belysning på denna yta skulle påverka intilliggande fastigheter 
eftersom det är svårt att belysa en så stor yta utan att störa omgivningen då det 
krävs större strålkastare. Platsen ligger i övrigt avskilt med ett rikt djurliv som 
påverkas negativt av belysningen. Vid anläggandet av hundrastplatsen och 
utökningen av belysningen vid gång- och cykelvägen mellan Bara och Klågerup 
kom starka synpunkter kring detta, då man uppfattade detta som mycket 
störande för djurlivet och naturen.  

Ett Idé Svedala förslag hanterades under 2020 gällande belysning av 
hundrastplatsen i Svedala där det fanns likande önskemål. Detta förslag 
avslogs med hänvisning till liknande resonemang som ovan beskrivet.  

Den andel av budgeten som är avsatt för belysning går årligen till att förbättra 
belysning genom uppsättning av nya armaturer på mörka platser. De platser 
som prioriteras högst är, ur säkerhetshänseende, gång- och cykelvägar som 
idag är mörka.       

 

Ärendet föredras av gatu- och parkchef Johanna Andersson.   

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Svar på Idé Svedala - förslag om belysning av 
hundrastgård i Klågerup 2022-04-01 

Idé Svedala - förslag om belysning av hundrastgård i Klågerup 2021-11-30      

         

Beslut skickas till 
Förslagsställare 

Stabschef 
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§ 45  

Svar på Idé Svedala - förslag om fler laddstolpar 
för laddbara bilar i Svedala 

Dnr 2022-000065  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att avslå Idé Svedala förslaget om fler laddstolpar för laddbilar i Svedala men ta 
med önskemålet i kommunens fortsatta arbete med riktlinjer i kommande 
insatser för laddinfrastrukturen.              

     

Sammanfattning av ärendet 
I Idé Svedala förslaget om fler laddstolpar för laddbara bilar i Svedala framförs 
önskemål om att kommunen ska skapa fler laddplatser och sätter upp fyra 
laddstolpar vid Marknadstorget. Efterfrågan på laddplatser har ökat i takt med 
att nybilsföljsäljningen av elbilar har ökat. Ett behov av fler offentliga laddplatser 
finns för boende där laddmöjlighet saknas vid bostad och för besökande. 

Kommunen bedriver idag ett utredningsarbete om utökad laddinfrastruktur för 
laddbara fordon. En eventuell utbyggnad på Marknadstorget föreslås tas med i 
det fortsatta utredningsarbetet. 

Ärendet föredras av trafikingenjör Annette Bengtsson. 

Ordförande föreslår nämnden besluta att tydliggöra beslutet genom att lägga till 
”med riktlinjer i kommande insatser för laddinfrastrukturen” till befintlig att-sats. 

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om svar på Idé Svedala förslag om fler laddstolpar för laddbara 
bilar i Svedala 2022-03-07 

Idé Svedala förslag om fler laddstolpar för laddbara bilar i Svedala                

     

     

Beslut skickas till 
Förslagsställare 

Stabschef 
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§ 46  

Utvärdering nyttjande av gång- och cykelväg som 
kombinerad cykel- och ridväg mellan Klågerup-
Bara 

Dnr 2018-000087  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att tacka för redovisningen.        

     

Sammanfattning av ärendet 
2018-09-18 beslutade tekniska nämnden att bifalla Idé Svedala - förslaget om 
ridstig eller gemensam rid- och cykelväg mellan Klågerup och Bara, samt att ge 
gatu- och parkenheten i uppdrag att efter ett år utvärdera hur väl gång- och 
cykelvägen nyttjas och fungerar som kombinerad cykel- och ridväg. 

Idé-förslaget föreslog att i samband med asfalteringen av grusstigen mellan 
Klågerup och Bara tillåta att hästar får ridas på asfalten.  

Utvärderingen redovisas nu och har bland annat kommit fram till att gång- 
cykel- och ridvägen är uppskattad och fyller en viktig funktion. Kommunen bör 
verka för att öka trafiksäkerhet i korsningen med Flängevadsvägen / väg 840 
och vid anslutningen i Bara. 

 

Ärendet föredras av trafikingenjör Annette Bengtsson.         

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Utvärdering nyttjande av gång- och cykelväg som 
kombinerad cykel- och ridväg mellan Klågerup-Bara 2022-03-29 

Tekniska nämndens beslut 2018-09-18 § 99 

Idé Svedala - förslag om ridstig eller gemensam rid- och cykelväg mellan Bara 
och Klågerup daterat 2018-05-29                 
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§ 47  

Budget 2023 med ram 2024-2025 för teknisk 
nämnd 

Dnr 2022-000041  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att återremittera ärendet till förvaltningen för ett förtydligande, samt 

att utlysa ett extra sammanträde 27 april 17:00 för beslut.     

     

Sammanfattning av ärendet 
Föreliggande budgetskrivelse med bilagor har av förvaltningen tagits fram som 
förslag till budgetyttrande från tekniska nämnden.  

Kommunfullmäktige beslutade den 16 februari, § 2, om tekniska ramar för 
kommunen. För tekniska nämnden innebär det tekniska ramar på 143 946 tkr 
för år 2023. Tekniska nämnden föreslås äska om utökat kommunbidrag på 1 
245 tkr utöver de tekniska ramarna. Äskanden och skäl för dessa framgår av 
budgetskrivelsen. Förvaltningen har också tagit fram ett förslag på 
investeringsbudget för den skattefinansierade verksamheten som bedöms 
uppfylla kravet på minst 100 % självfinansieringsgrad från kommunfullmäktige. 
Beskrivande text samt enskilda projektkalkyler för de större projekten som är 
nya för 2023 finns i materialet.  

Nivån på VA-taxan för 2023 med plan för 2024-2025 kommer att behandlas 
som ett separat ärende senare under året. För 2022 är investeringsramen för 
den avgiftsfinansierade verksamheten på 22 253 tkr. Då det är tekniska 
nämnden själv som ska besluta om vilka investeringsprojekt som ska 
genomföras inom den avgiftsfinansierade verksamheten, vilket kommer att ske 
senare i år, har det i denna budgetskrivelse bara angetts hur 
investeringsmedlen ska fördelas mellan de olika anläggningstyper som finns 
inom avgiftsfinansierad verksamhet. Det föreslagna investeringsäskandet för 
den avgiftsfinansierade verksamheten ligger på en högre nivå än den 
investeringsram som finns för 2023. Bedömningen är att tekniska nämnden 
behöver öka reinvesteringstakten i den befintliga VA-anläggningen för att den 
framtida leveransen av VA-tjänsterna ska kunna motsvara kvalitetskraven.   

 

Den 22 mars genomfördes en workshop med teknisk nämnd för att 
prioritera förbättringsområden för respektive målområde 2023. En 
nulägesanalys presenterades av ledningsenheten inom målområdena Service 
och bemötande, Attraktiv näringlivskommun, Attraktiv arbetsgivare och Ett 
Hållbart Svedala. 
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De fyra målområdena prioriterades på strategidagen i januari 2022 utifrån de 
utmaningar som nämnder och verksamheter lyfte fram under hösten 2021. 
Kopplat till varje målområde presenterades den 22 mars ett antal 
förbättringsområden som kan ligga till grund för målformuleringen inom varje 
målområde i den vidare processen. 

I kapitel 1.6 i budgetskrivelsen presenteras styrande partikonstellations (dvs 
femklöverns) prioriterade förslag till mål utifrån workshopen. Målvärden för 2023 
är föreslagna av förvaltningen och förhåller sig till de politiskt föreslagna 
målvärdena för 2026.  

 

Ärendet föredras av controller Andreas Johansson.       

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Budget 2023 med ram 2024-2025 för teknisk nämnd  

2022-04-01 

Budgetskrivelse för budget 2023 med flerårsplan  

Investeringsbudget 2023 med investeringsplan 2024-2025 teknisk nämnd 

Beskrivande text investeringsplan 2023-25 teknisk nämnd skattefinansierad 
verksamhet 

Mall investeringskalkyl Brorestaureringar  

Mall investeringskalkyl Investeringar i Trafikmiljö  

Mall investeringskalkyl Klimatanpassningsåtgärder  

Mall investeringskalkyl Ombyggnation Trädgårdsgatan i Svedala  

Mall investeringskalkyl Tillgänglighetsanpassa Pude sjö  

Mall investeringskalkyl Utbyte av belysningsarmatur  

Förslag till mål från SD 

Förslag till mål från S, MP, V, ÄS 

Huvudpresentation prioritering av förbättringsområden tekniska nämnden 2022-
03-22        

Yrkanden 
Sverker Nordgren (M) yrkar på återremiss av ärendet till förvaltningen för ett 
förtydligande av bifogade handlingar.    

Beslutsgång 
Ordförande frågar tekniska nämnden om ärendet ska avgöras idag eller 
återremitteras och finner att tekniska nämnden beslutar att ärendet ska 
återremitteras. 

Extra sammanträde i tekniska nämnden utlystes till onsdagen den 27 april kl. 
17:00. 
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Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen för kännedom 
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§ 48  

Förfrågningsunderlag upphandling nybyggnation 
av Bro S8 Hyltarpsvägen, Svedala 

Dnr 2021-000261  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna förfrågningsunderlaget inför upphandling av totalentreprenad för 
ny vägbro S8 på Hyltarpsvägen med möjlighet för projektchef att göra mindre 
ändringar i underlaget som inte är av principiell karaktär. 

     

Sammanfattning av ärendet 
Projektenheten har med hjälp av Structor AB tagit fram förfrågningsunderlag 
inför upphandling av totalentreprenad för ny bro samt rivning av befintlig bro S8 
på Hyltarpsvägen. Förfrågningsunderlaget består av administrativa föreskrifter, 
tekniska ramhandlingar, förslagsritning och geoteknisk grundundersökning som 
kommer att ligga till grund för totalentreprenörens detaljprojektering.  

Entreprenadarbetena innefattar rivning av befintlig vägbro och platsgjutning av 
ny betongbro som lanseras in. Tillfällig grundvattensänkning kommer att krävas 
för att anlägga den nya bron. Sänkning av grundvatten kräver vattendom om 
kraven för dispens inte uppfylls. För närvarande utreds om kraven för dispens 
för vattendom uppfylls. Om dispens inte kan ges kommer projektet att dra ut på 
tiden i avvaktan på mark- och miljödomstolens handläggning.  

Som förutsättningar för projektet gäller att Hyltarpsvägen ska hållas öppen för 
trafik under entreprenadtiden bortsett från tiden för lanseringen av betongtråget 
som är satt till tre veckor. Förbifart för räddningstjänsten ska anordnas i 
samband med rivning av befintliga bron och lansering av nya bron. 

Projektets tidplan innebär att entreprenadupphandling genomförs under maj/juni 
med startmöte i början av juli. Detaljprojektering beräknas pågå fram till bygg-
start kring den 1 oktober. Slutbesiktning av nya bron är planerad till den 31 
januari 2023.  

 

Ärendet föredras av projektchef Alf Rasmussen. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Förfrågningsunderlag för upphandling av ny vägbro S8 på 
Hyltarpsvägen, Svedala 2022-04-07 

Granskningshandlingar 2022-03-31          
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§ 49  

Svar på motion om att förhindra spridning av 
mikroplaster från konstgräsplan 

Dnr 2017-000208  

Beslut 
Tekniska nämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

att bifalla motionsförslaget om att ”inventera vilka konstgräsplaner i kommunen 
som innehåller granulat eller andra partiklar som riskerar att sprida mikroplaster 
i miljön” då sådan inventering har gjorts, 

att avslå motionsförslaget om att ”säkerställa att mikroplaster inte sprids från 
konstgräsplaner genom rening av dagvatten samt övriga åtgärder som behövs 
för att hindra spridningen av mikroplaster” eftersom den enda åtgärd som kan 
säkerställa att mikroplaster inte sprids innebär utbyte av kommunens 
konstgräsplaner till konstgräsplaner med miljögranulat vilka inte har visat sig 
vara lyckade ur användbarhets- och kostnadssynpunkt, 

att avslå ”motionsförslaget om att tillkommande konstgräsplaner i kommunen 
ska vara miljövänliga och inte riskera att sprida mikroplaster” eftersom 
konstgräsplaner med miljögranulat inte har visat sig vara lyckade ur 
användbarhets- och kostnadssynpunkt, samt 

att i största möjliga mån säkerställa att mikroplaster inte sprids, till exempel 
genom rening av dagvatten, sarg etc, på samtliga kommunens konstgräsplaner. 
I vart fall senast då konstgräsplaner vad avser Norra Aggarpsvallen, då utbyte 
genomförs.    

     

Sammanfattning av ärendet 
Johanna Ersborg (MP) har till kommunfullmäktige under 2017 lämnat in en 
motion om att förhindra spridning av mikroplaster från konstgräsplaner. 
Motionären anför att konstgräsplaner för fotboll sprider mikroplast i naturen 
varje år vilka kan binda miljögifter som tas upp av vattenlevande djur som tror 
att mikroplasterna är föda. Tekniska nämnden behandlade ärendet i augusti 
2018.  

Kommunfullmäktige återremitterade ärendet i november 2018 till teknisk nämnd 
för utredning om vilka åtgärder som krävs för att helt hindra spridning av 
mikroplaster från gummigranulat samt vad dessa åtgärder beräknas kosta. Miljö 
och teknik har utrett och infört åtgärder för att minska spridningen av 
gummigranulat. Genom dessa åtgärder kan spridningen minimeras men inte 
elimineras helt och hållet. 

En övergång till konstgräsplaner med så kallat miljögranulat har visat sig inte 
vara lyckad ur användbarhets- och kostnadssynpunkt. Dagens 
miljögranulatvarianter har en benägenhet att frysa vid minusgrader. Granulatet 
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blir därmed hårt och halt i motsättning till gummigranulat som fungerar bra året 
runt.  

Miljögranulat är 10 gånger dyrare i inköp än gummigranulat och kräver 
dessutom mer frekvent påfyllning eftersom granulatet har visat sig vara flyktigt 
vid torrväder. Att anlägga en konstgräsplan med miljögranulat kostar ca 1 miljon 
kronor mer än en konstgräsplan med gummigranulat. Därtill kommer den 
betydligt högre driftkostnaden. 

Sammanfattningsvis kan nämnas att genom de åtgärder som numera vidtas, så 
reduceras problemet med spridning av mikroplaster från gummigranulat till ett 
minimum. För att helt eliminera risken för spridning av mikroplaster från 
gummigranulat krävs en övergång till enbart konstgräsplaner med så kallat 
miljögranulat. En sådan övergång har hittills inte visat sig vara lyckad ur 
användbarhets- och kostnadssynpunkt.   

 

Ärendet föredras av projektchef Alf Rasmussen. 

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Svar på motion om att förhindra spridning av mikroplaster 
från konstgräsplaner 2022-04-06 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2018-11-07 § 114 Svar på motion om att 
förhindra spridning av mikroplaster från konstgräs 

Protokollsutdrag kommunstyrelse 2018-10-01 § 221 Svar på motion om att 
förhindra spridning av mikroplaster från konstgräs 

Protokollsutdrag teknisk nämnd 2018-08-21 § 94 Svar på motion om att 
förhindra spridning av mikroplaster från konstgräs 

Tjänsteskrivelse svar på motion om att förhindra spridning av mikroplaster från 
konstgräs, daterad 2018-08-17 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2017-06-21 § 106 Anmälan av motion om 
att förhindra spridning av mikroplaster från konstgräs 

Motion om att förhindra spridning av mikroplaster från konstgräsplaner, daterad 
2017-05-30              

 

Yrkanden 

Daniel Forsberg (MP) yrkar att liggande förslag ska kompletteras med 
ytterligare en att-sats ”att i största möjliga mån säkerställa att mikroplaster inte 
sprids, till exempel genom rening av dagvatten, sarg etc, på samtliga 
kommunens konstgräsplaner. I vart fall senast då konstgräsplaner vad avser 
Norra Aggarpsvallen, då utbyte genomförs”.               
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Beslutsgång  

Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är liggande 
förslag som kompletteras med Daniel Forsbergs (MP) tilläggs att-sats. Tekniska 
nämnden bifaller liggande förslag kompletterad med Daniel Forsbergs tilläggs 
att-sats.            

 

 

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 50  

Svar på motion om att begränsa användandet av 
fyrverkerier 

Dnr 2022-000069  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att föreslå kommunfullmäktige att avslå motion om att begränsa användandet 
av fyrverkerier.       

     

Sammanfattning av ärendet 
En motion har inkommit från Älska Svedala där man föreslår ändrade 
ordningsföreskrifter avseende användningen av pyrotekniska varor. Förslaget 
hänvisar till Trelleborg där man nyligen antagit nya ordningsföreskrifter som 
endast tillåter användning av pyrotekniska varor från nyårsafton kl 23.45 till 
nyårsdagen 00.15. 

Det förekommer att fyrverkerier används utanför den tillåtna tiden idag, främst i 
anslutning till nyårshelgen. Det förekommer även att fyrverkerier i vissa fall 
avfyras så att risk för skada på människor eller egendom föreligger, främst vid 
tolvslaget på Stortorget. I det första fallet är det fråga om ett brott mot den 
kommunala ordningsföreskriften i det andra fallet är det även i brott i 
brottsbalkens mening. Uppdraget att säkerställa att den kommunala 
ordningsföreskriften följs och att ingripa mot brott ligger på Polisen. Polisen 
arbetar också aktivt med detta uppdrag under hela nyårsveckan. Förvaltningen 
bedömer inte att en skärpning av den kommunala ordningsföreskriften hade 
ökat efterlevnaden eller underlättat Polisens arbete. 

Förvaltningen gör vidare bedömningen att majoriteten av de som använder 
fyrverkerier under den tillåtna tiden på nyårsafton gör detta på ett ansvarsfullt 
sätt, utan att orsaka olägenhet eller fara. Skälet till att ordningsföreskriften idag 
tillåter användning av fyrverkerier från 18.00 är att göra det möjligt för även de 
invånare som behöver gå och lägga sig lite tidigare på kvällen, exempelvis 
barn, att också få se något fyrverkeri. 

Sammanfattningsvis gör förvaltningen bedömningen att en minskning av den 
tillåtna tiden att använda fyrverkerier i enlighet med motionens förslag drastiskt 
skulle minska möjligheten att på ett lagligt sätt använda fyrverkerier i allmänhet 
men saknat verkan mot den otillåtna och oönskade användning som 
förekommer.      

 

Ärendet föredras av gatu- och parkchef Johanna Andersson.  
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Motion om att begränsa användandet av fyrverkerier 

2022-04-01 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2022-02-16 § 10 

Motion om att begränsa användandet av fyrverkerier         

Yrkanden 
Daniel Forsberg (MP) yrkar avslag på liggande förslag och bifall till motionen 
om att begränsa användandet av fyrverkerier, med instämmande av Valentin 
Jovanovic (S).  

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar ett det finns två förslag till beslut: dels liggande förslag 
om att avslå motion om att begränsa användandet av fyrverkerier, dels bifall till 
motionen. Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att tekniska 
nämnden beslutar att bifalla liggande förslag om att avslå motion om att 
begränsa användandet av fyrverkerier. 

  

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 51  

Lokalförsörjningsplan 2023-2032 för Svedala 
kommun 

Dnr 2022-000070  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen att anta förslag till lokalförsörjningsplan 2023–
2032.  

     

Sammanfattning av ärendet 
Miljö och teknik har kommunstyrelsens uppdrag att årligen ta fram en 
lokalförsörjningsplan. Lokalförsörjningsplan 2023–2032 är en sammanställning 
av samtliga verksamheters redovisade behov av nya lokaler, förändring eller 
avveckling av lokaler.  

Förslaget ska efter beslut i tekniska nämnden skickas till kommunstyrelsen för 
antagande och därefter kommunfullmäktige för beslut.        

 

Ärendet föredras av lokalstrateg Anna Boman.  

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Lokalförsörjningsplan 2023–2032 Svedala kommun  

2022-04-04  

Förslag till Lokalförsörjningsplan 2023–2032, daterad 2022-03-31 

Bilaga 1: Sammanställning av verksamheternas och kommunstyrelsens 

lokalbehov och lokalförändringar 2023–2032, daterad 2020-03-31   

     

     

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 52  

Namnsättning för del av Segestrandsgatan, 
Svedala 

Dnr 2022-000080  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att befintlig del av Segestrandsgatan mellan Järnvägsgatan och Lokgatan, 
namnges Stinsgatan i enlighet med namngruppens förslag, samt 

att det nya namnet börjar gälla från och med 2022-06-01.   

     

Sammanfattning av ärendet 
Namngruppen föreslår att den första gatusekvensen av Segestrandsgatan som 
leder mellan Järnvägsgatan och Lokgatan, namnges Stinsgatan.  

Förslaget att ändra namnet på den första gatusekvensen av Segestrandsgatan, 
grundas på att det annars inte går att adressätta flerbostadshusen inom 
fastigheten Svedala 1:87.  

Flertalet av gatorna i området har namn kopplade till järnvägstemat och  

namngruppen anser att Stinsgatan blir ett bra och tydligt komplement till 
områdets övriga gatunamn.          

 

Ärendet föredras av stadsarkitekt Karin Gullberg. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Namnsättning för del av Segestrandsgatan, Svedala  

2022-04-12. 

Presentation av Namnsättning för del av Segestrandsgatan till Stinsgatan  

2022-04-04.  

     

     

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen för kännedom 
Namngruppen genom stadsarkitekten 
Räddningstjänsten 
GIS-ingenjör 
Bygg- och miljönämnden 
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Kart- och mätingenjör 
Gatu- och parkenheten 
PostNord 
Sysav 
Fastighetsägarna till Svedala 1:87, Svedala 1:88, Svedala 1:90 och  
Svedala 1:91 
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§ 53  

Översyn av taxa för upplåtelse av allmän plats 

Dnr 2022-000062  

Beslut 
Tekniska nämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anta ett förtydligat förslag till nya avgifter för att använda allmän plats, 

att upphäva Torghandelstaxa för upplåtelse av allmän plats samt vissa övriga 
taxor och avgifter, samt 

att ändringarna ska gälla från och med 1 augusti 2022.            

Sammanfattning av ärendet 
Befintlig taxa för upplåtelse av allmän plats är i behov av förändring för att 
bättre svara mot de ansökningar som verksamheten hanterar. Som exempel 
grundar sig den befintliga taxan för torghandel på att torghandel utövas under 
juni, juli och augusti, vilket inte speglar efterfrågan och önskemål från dagens 
näringsidkare. De flesta torghandlare vill sporadiskt komma till kommunens 
torg.  

Befintlig taxa antogs av kommunfullmäktige 1992 och ett tillägg gjordes 1999. 

Den föreslagna avgiftskonstruktionen förenklar även för sökande näringsidkare 
och för verksamhetens administration. Jämförelser har gjorts med kommuner i 
närområdet till Svedala kommuns storlek, varpå verksamheten har tagit fram ett 
förslag till nya avgifter. 

Taxan (idag benämnd Torghandelstaxa för upplåtelse av allmän plats samt 
vissa övriga taxor och avgifter) föreslås också få ett nytt enklare och mer 
ändamålsenligt namn (Avgifter för att använda allmän plats).  

De nya avgifterna föreslås gälla från och med 1 augusti 2022 och i samband 
med det föreslås också gällande taxa upphävas.   

Ärendet föredras av gatu- och parkchef Johanna Andersson. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om översyn av taxa för upplåtelse av allmän plats 2022-03-29 

Förslag till nya avgifter för att använda allmän plats 2022-04-20 

Jämförelse mellan kommuner av taxa för upplåtelse av allmän plats 

Ffs 2:36 Torghandelstaxa för upplåtelse av allmän plats samt vissa övriga taxor 
och avgifter  
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Yrkanden 
Sverker Nordgren (M) yrkar att texten i skriften förtydligas: 

Från ”Avgift per dag, mer än 5 dagar per kalenderår” till ”Efter 5 dagar, avgift 
per dag”. 

 

 Beslutsgång  

Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är liggande 
förslag som förtydligas med Sverker Nordgrens (M) yrkande. Tekniska 
nämnden bifaller detta förslag. 

   

Beslut skickas till  
Kommunstyrelsen       
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§ 54  

Revidering av tekniska nämndens reglemente 

Dnr 2022-000081  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att föreslå kommunfullmäktige anta förslag, med vissa justeringar, till reviderat 
reglemente för tekniska nämnden, 

att gälla från och med 1 juli 2022.         

     

Sammanfattning av ärendet 
Vid årsskiftet 2021/2022 gjordes en organisationsförändring och  
lokalstrategerna med deras lokal- och fastighetsinriktade arbete överfördes till 
kommunstyrelsen. Utöver att reglementet behöver revideras till följd av denna 
organisationsförändring har även en allmän översyn av reglementet gjorts. 
Översynen är gjord av stabschef och administrativ chef.   

Avsikten är att kommunfullmäktige beslutar om nya reglementen (tekniska 
nämndens, kommunstyrelsens och socialnämndens reglementen) i juni att börja 
gälla från och med 1 juli 2022. Tekniska nämndens delegationsförteckning 
behöver därefter revideras, vilket är planerat att göras i augusti.     

Föreslagna förändringar och kommentarer kan ses i förslag till reviderat 
reglemente.     

Ärendet föredras av administrativ chef Alexandra Pamp. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Revidering av tekniska nämndens reglemente 2022-04-11 
Förslag till reviderat reglemente för tekniska nämnden med ändringar 
markerade  
Förslag till reviderat reglemente för tekniska nämnden utan markerade 
ändringar  
Gällande reglemente för tekniska nämnden        

 

Beslutsgång  

Ordförande föreslår att justera och tydliggöra förslaget vad gäller skrivningen 
om fastigheter och markförvaltning under § 1, första stycket, samt att under 
punkt 26 byta ut ordet städ mot städning.         

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen        
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§ 55  

Anmälan av delegationsbeslut 2022-04-19 

Dnr 2022-000007  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna skrivelsen med fattade delegationsbeslut. 

     

     

Handlingar i ärendet 
Sammanställning delegationsbeslut 2022-03-15 - 2022-04-12 
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§ 56  

Meddelanden och skrivelser 2022-04-19 

Dnr 2022-000008  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att lägga meddelande och skrivelser till handlingarna.             

     

     

Handlingar i ärendet 
Kommunfullmäktige 

Protokollsutdrag 2022-03-30 § 13 Ombudgetering investeringsbudget för 2022 
skattefinansierad verksamhet 

Protokollsutdrag 2022-03-30 § 14 Ombudgetering investeringsbudget för 2022 
skattefinansierad verksamhet 

Protokollsutdrag 2022-03-30 § 18 Upphävande av policy för ökad delaktighet 
för personer med funktionsnedsättning och tydliggörande av uppdrag för 
referensgruppen för tillgänglighetsfrågor 

Protokollsutdrag 2022-03-30 § 23 Motion om gräsklippning av grönytor inom 
Bara tätort 

Protokollsutdrag 2022-03-30 § 24 Motion om hundrastgård i östra delen av 
Svedala tätort för rastning och aktivering av hundar 

 

Kommunstyrelsen 

Protokollsutdrag 2022-04-04 § 42 Detaljplan för Värby 61_402 m.fl. i Bara 
centrum södra delen Bara Svedala kommun 

Protokollsutdrag 2022-04-04 § 41 Årlig rapportering till Vattenmyndigheterna 
om genomförandet av åtgärdsprogram 2016-2021  

Protokollsutdrag 2022-04-04 § 43 Missiv, Samrådshandlingar för 
handlingsprogram Skydd mot olyckor samt underlag i samma ärende. 

 

Socialnämnden 

Protokollsutdrag 2022-02-17 § 9 Lokalförsörjningsplan 2023- 2032 

Protokollsutdrag 2022-03-31 § 20 Upphävande av policy för ökad delaktighet 
för personer med funktionsnedsättning samt tydliggörande av uppdrag för 
referensgruppen för tillgänglighetsfrågor - remiss 
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Pensionärsrådet 

Information om lokalförsörjningsplan 2023-2032 från 
pensionärsorganisationerna 

 

Trafikverket 

Europeiska Mobilitetsveckan 16-22 september 2022 i Svedala kommun 

 
     

     


